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操作说明

操作步骤

技术参数

1.状态切换脚踏按键
踩下脚踏按键以切换不同的工作状态；

2.LED指示灯
显示循环录音单块的工作状态；

3.LOOPER音量旋钮
控制LOOPER播放时的输出音量；

4.输入
1/4″单声道音频接口，信号输入；

5.输出
1/4″单声道音频接口，信号输出；

6.电源接口
9V直流电源(外正内负           )；

如何录制LOOP/叠加录音
◆ LED灯熄灭状态下踩下脚踏按键，红色LED灯亮起，进入录音状态；

如何撤销录制
◆ 在录音回放/叠加状态下，踩下脚踏开关并保持2秒以上，LED指示灯快速地闪烁两次之后最后
的录音数据会被删除；

如何恢复录制
◆ 如果你删除了之前的录音数据，但想将其恢复，踩下脚踏开关并保持2秒以上，LED指示灯
快速地闪烁两次之后最后删除的录音数据会被恢复；

如何停止/开始/删除录制

◆ 最大录音时长：10分钟
◆ 最大录音次数：无限制
◆ 输入：1/4″单声道音接口(阻抗:470K Ohms)
◆ 输出：1/4″单声道音接口(阻抗:100 Ohms)
◆ 电源供给：9V直流电流(外正内负          )
◆ 工作电流：94mA
◆ 尺寸：95(L)*41.5(W)*58(H)mm
◆ 毛重：290克
◆ 附件：1.使用说明手册,2.USB数据线(与电脑连接上传/下载音频文件，配套上传/下载软件请
到http://www.rowinmusic.com/support.php下载页面下载)
◆ 注：只支持WAV格式的音频文件上传到该效果器

◆ 录音回放/叠加状态下，快速踩下脚踏按键两次，绿色LED灯闪烁，回放停止；
◆ 回放停止状态下，踩下脚踏按键，绿色LED灯亮起，进入录音回放状态；
◆ 回放停止状态下，踩下脚踏按键并保持2秒以上，LED灯会熄灭，所有录制数据被删除。

◆ 在录音状态下踩下脚踏按键，绿色LED灯亮起，进入录音回放状态；
◆ 在录音回放状态下踩下脚踏按键，红色LED灯亮起，进入录音叠加状态；
◆ 在录音叠加状态下踩下脚踏按键，绿色LED灯亮起，进入录音回放状态；

        Thanks for purchasing our products, before operating this product, 
please read the enclosed operating instructions.

Operating Instructions

How to Use

Specifications

1.Function-Switch
Press the footswitch to switch among different functions

2.LED Indicator
Indicates the different modes of the looper

3.Level Knob
Controls the volume of the looper

4.Input Jack
1/4�mono audio jack,inputs the signal

5.Output Jack
1/4�mono audio jack,outputs the signal

6.DC IN Power Jack
DC 9V regulated AC adapter (Center Negative              ).

How to record/overdubbing
◆ Press the footswitch once when the LED is off, the Red light is on, indicating it is in the Recording mode

How to Delete recording
◆ In the Playback/Overdubbing mode, press the footswitch and hold on for at least 2 seconds, the LED will blink 
twice rapidly, then the last recording is deleted.

How to Restore the recording
◆ If you want to restore the last recording you have deleted in last step, press the footswitch and hold on for at 
least 2 seconds, the LED will blink twice rapidly, then the last recording is restored

How to Stop/Start/Delete the loops

◆ Maximum Recording Time: 10 Minutes
◆ Maximum Overdubbing Times: Unlimited
◆ Input: 1/4″Monaural Jack (Impedance: 470K Ohms)
◆ Output: 1/4″Monaural Jack (Impedance: 100 Ohms)
◆ Power Supply: DC 9V (Plug polarity is Positive on the barrel and negative in the center           )
◆ Working Current: 94 mA
◆ Size:95(L)*41.5(W)*58(H)mm
◆ G.W:290g
◆ Accessories: 1.Manual 2.USB cable (uploading and downloading with the computer,
Please download the software at http://www.rowinmusic.com/support.php)
◆ Note: Only WAV audio file can be uploaded to the looper from the computer. 

◆ In the Playback/Overdubbing mode, press the footswitch twice quickly, the LED will be blinking in Green, the 
Playback/Overdubbing is stopped
◆ Press the footswitch once when the playback is stopped, the Green light is on, the Playback starts again
◆ Press the footswitch and hold on for 2 seconds when the playback is stopped, the light is off, then all 
recordings are deleted.

◆ Press the footswitch once in the recording mode, the Green light is on, indicating it is in the Playback mode
◆ Press the footswitch once in the Playback mode, the Red light is on, indicating it is at the Overdubbing mode.
◆ Press the footswitch once in the Overdubbing mode, the Green light is on, indicating it is in the Playback mode.
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